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Obec Region

tel.: |

Z Á P I S
12. zasedání Zastupitelstva obce Region

konané dne 8. 12. 2016 v Slatinkách od 19:00 hod.

Doba jednání: 8
Přítomno: 8
Omluveni: 1
Neomluveni: 0
Předsedající: Mgr. Marta Husičková;předseda
Zapisovatel: Ing. Nela Kalábová
Ověřovatelé zápisu: ,

*Předsedající v souladu s jednacím řádem Obce určil výše uvedené osoby.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Kontrola usnesení z rady č. 11

Rada MAS provedla kontrolu usnesení rady č. 11:

1 a) se vypouští z pozorování 

1 b) se vypouští z pozorování 

1 c) zůstává v pozorování - rada MAS pověřuje P. Husičku řešením problematiky Hanáckého cestovatele v
souvislosti s akcí geocachingu. 

1 d) se vypouští z pozorování

Návrh usnesení:
Rada MAS Region po projednání bere na vědomí

kontrolu usnesení rady č. 11

Výsledek hlasování:
O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Historický stan - rada MAS po projednání schválila zálohu v plné výši, tzn. 500 Kč pro člena, 1 000 Kč pro nečlena
pro zapůjčení historického stanu. Velkoprostorový stan - P. Husička informoval členy rady, že stan je opraven
(drobné poškození z opotřebení), P. Husička dále bude řešit logo na stan. 

Návrh usnesení:
Rada MAS Region po projednání schvaluje

zálohu na historický stan v plné výši, tzn. 500 Kč pro člena, 1 000 Kč pro nečlena

Výsledek hlasování:
Pro: / Proti: / Zdrželo se:
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Usnesení č. UR/12/1/2016 bylo schváleno.

2. Aktuální situace z oblasti strategie MAS

J. Brzák informoval členy rady o postupu schvalování strategie CLLD MAS Region HANÁ. K 8. 12. 2016 bylo
zasláno neoficiální hodnocení IROP, OPZ a stále čekáme na hodnocení PRV a zasedání velké komise k věcným
nedostatkům strategie. Z důvodu nedodržení termínů ŘO dochází ke zpoždění vyhlašování výzev MAS RH. 

Návrh usnesení:
Rada MAS Region po projednání bere na vědomí

postup hodnocení strategie CLLD.

Výsledek hlasování:
O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

3. Aktuální situace z oblasti školství v území MAS

M. Husičková informovala členy rady o postpu tvorby MAP za ORP Konice, Olomouc a Prostějov a o postupu
tvorby šablon. 

Návrh usnesení:
Rada MAS Region po projednání bere na vědomí

postup řešení projektu MAP v ORP Konice, Prostějov a Olomouc.

Výsledek hlasování:
O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

4. Různé

Česko - Polsko 

- M. Husičková navrhla postup řešení problematiky Česko - polsko , kdy rozpracované projekty, které neuspěly v
předchozím kole výzvy budou znovu podány - rozhodnout zda oba nebo pouze jeden projekt. Navrhuje, aby se
znovu navštívil partner ze Szczytné, zejména starosta a doplnily se chybějící dokumenty. Nové projekty Česko -
polské spolupráce budou podány s novými partnery. ÚKOL: najít vhodné polské partnery 

- N. Kalábová informovala členy rady MAS o projektovém záměru spolku Železeničních modelářů Lutín, kteří mají
partnery v Polsku - ÚKOL: zjistit podbronosti (z jakého území Polska pochází). 

- M. Husičková dále navrhla, aby se vynaložené výdaje na projektové záměry polským partnerům předložily k
proplacení z poloviny (výdaje za překlady), cca celkem 30 000 ,- Kč

Návrh usnesení:
Rada MAS Region po projednání schvaluje

znovu oslovení polského partnera ze Szczytné v problematice již předložených projektových záměrů, doplnit
chybějící dokumenty a podat záměry znovu.

Výsledek hlasování:
Pro: / Proti: / Zdrželo se:

Usnesení č. UR/12/2a/2016 bylo schváleno.

J. Brzák představil záměry spolupráce mikroregionů - existuje poptávka po propagačních materiálech v oblasti
cestovního ruchu - zejména mikroregion Kostelecko. Je možné podat projekt do vyhlášeného programu
Ministerstva pro místní rozvoj. Rada MAS tuto aktivitu bere na vědomí. 

Návrh usnesení:
Rada MAS Region po projednání bere na vědomí

řešení problematiky spolupráce mikroregionů v oblasti cestovního ruchu a propagačních materiálů.
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Výsledek hlasování:
O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

M. Husičková navrhla odměny zaměstnancům. Rada MAS návrh schválila. 

Návrh usnesení:
Rada MAS Region po projednání schvaluje

odměny zaměstnancům MAS, a to u zaměstnanců J. Brzák, L. Solovská, K. Vičarová

Výsledek hlasování:
Pro: / Proti: / Zdrželo se:

Usnesení č. UR/12/2b/2016 bylo schváleno.

J. Brzák informoval členy rady MAS o plánovaných výjezdech 2017:

1) Výjezd s řediteli škol - environmentální téma - po ČR

2) Výjezd se zřizovateli škol - téma školství Slovensko

3) Výjezd členů RH - Chelsea  květen 2017 - poslat informace 

Návrh usnesení:
Rada MAS Region po projednání schvaluje

plánované exkurze na rok 2017.

Výsledek hlasování:
Pro: / Proti: / Zdrželo se:

Usnesení č. UR/12/2c/2016 bylo schváleno.

M. Husičková představila radě MAS návrh na vytvoření turistické brožurky na základě podkladů kalendáře MAS
RH Znamé neznámé z Regionu HANÁ.

Návrh usnesení:
Rada MAS Region po projednání schvaluje

vytvoření turistické brožury na základě podkladů kalendáře 2017 Známe neznámé z Regionu HANÁ.

Výsledek hlasování:
Pro: / Proti: / Zdrželo se:

Usnesení č. UR/12/2d/2016 bylo schváleno.

Ověřovatelé:  .............................................
 
  .............................................
 
Starosta:  Mgr. Luděk Tichý .............................................
 
 
Datum vyhotovení:


